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فرماندار اسدآباد در گفت وگو با خبرنگار سپهرغرب مطرح کرد

پیشرفت فیزیکی 70 درصدی کنارگذر اسدآباد
سپهرغرب، گروه خبر: فرماندار اسدآباد 
گفت: بــا وجود پیشــرفت 70 درصدی 
کنارگذر اســدآباد انتظار می رود در دهه 

فجر امسال شاهد افتتاح آن باشیم.
کریم حمیدونــد در گفت وگو بــا خبرنگار 
ســپهرغرب با بیان اینکه بیــش از 38 میلیارد 
تومــان از محل اعتبارات ملی به طرح کنارگذر 
اســدآباد اختصاص یافته، تصریح کــرد: پروژه 
کنارگــذر ظرف مــدت 30 ماه پــس از آغاز 
عملیات اجرایی باید تکمیــل و به بهره برداری 
می  رســید که به علت وجــود معارض و کمبود 

اعتبار، تاکنون به اتمام نرسیده است.
وی ضمن تأکید بر اهمیت کنارگذر اسدآباد 
در کاهش بار ترافیکی، عنوان کرد: با افتتاح این 
پروژه شاهد کاهش و تردد ماشین های سنگین 
در داخل شهر خواهیم بود که با وجود پیشرفت 
70 درصدی این کنارگذر انتظار می رود در دهه 

فجر امسال شاهد افتتاح آن باشیم.
حمیدوند در بخش دیگری از این گفت وگو 
سهم اسدآباد را در بخش صنعت ناچیز ارزیابی 
کرد و افزود: این شهرســتان ازلحاظ توســعه 
صنعتــی در ابتــدای راه قــرار دارد به همین 
دلیــل باوجود فراهــم بودن زیرســاخت های 
شــهرک صنعتی اما هنوز 13 درصد آن اشغال 
و عملیات ساخت وساز صورت گرفته، پس لازم 
می دانم اعلام  کنم که شــهرک صنعتی اسدآباد 

با تمام امکانات زیرســاختی آماده واگذاری به 
سرمایه گذاران است.

وی یکی از اولویت های فرمانداری را توسعه 
و ایجاد صنایع در شهرســتان دانســت و اظهار 
کرد: در سال های اخیر با جذب سرمایه گذاران، 
آینده روشنی پیش روی بخش صنعت اسدآباد 

ترسیم شده است.
فرماندار اســدآباد توســعه روستایی را یکی 
اقتصادی  مؤلفه های شــکوفایی  مهم تریــن  از 
کشور دانست و گفت: با رونق گرفتن این مهم، 
علاوه بر اشــتغال پایدار شاهد رشد اقتصادی و 

معیشتی جامعه روستایی نیز خواهیم بود.
حمیدوند راه اندازی واحد های تولیدی در سطح 
روستاها با مدیریت منطقی و کارشناسی در ایجاد 
اشتغال برای روســتائیان را مهم ارزیابی و اذعان 
کرد: ایجاد اشتغال پایدار و افزایش درآمد می تواند 

از مهاجرت روستائیان به شهرها جلوگیری کند.
وی بــه وضعیت ارائه تســهیلات اشــتغال 
روستایی در شهرســتان نیز گریزی زد و ادامه 
داد: در مراحل نخست هشــت میلیارد و 400 
میلیون تومان بــه این مهم اختصاص یافت که 
در گام بعــدی و با رایزنی هــای صورت گرفته 
این رقم به 16 میلیــارد و 800 میلیون تومان 
افزایش یافتــه و تاکنون بنا بر آمار ارائه شــده 
90 درصد این تســهیلات جــذب و یا در حال 

پرداخت است.

فرماندار اســدآباد در رابطه بــا فعالیت های 
عمرانی صورت گرفته در ســطح روســتاهای 
ایــن شهرســتان، ابراز کرد: در ســال جاری با 
همت بخشــداران مرکزی و پیرسلمان، مردمان 
18 روستا از نعمت بهســازی، جدول گذاری و 
آســفالت بهره مند شــده اند که انتظار می رود 
شــاهد فعالیت های عمرانی و بهسازی در سطح 

روستاهای بیشتری باشیم.
حمیدوند به اهمیت و توســعه گردشــگری 
در دیار ســید جمال الدین اشــاره کرد و گفت: 
راه اندازی واحد های بوم گردی در روستاها برای 
ارتقای زیرساخت های گردشگری روستایی یکی 
از اقدامات مهمی است که علاوه بر حفظ بافت 
سنتی و معماری اصیل روستا، باعث ماندگاری 
خرده فرهنگ هــا و افزایش تمایل گردشــگر به 
حضور در این مکان ها و ارتقای کیفیت زندگی 

روستائیان می شود.
نماینده عالی دولت در اســدآباد خاطرنشان 
کــرد: در حــال حاضــر دو روســتای هــدف 
گردشــگری ملحمــدره و حبشــی می توانــد 
زمینه ســاز جذب توریســت و توســعه صنعت 
گردشگری اسدآباد باشــد، به همین خاطر در 
ســفر اخیر رئیس ســازمان میراث  فرهنگی و 
گردشــگری کشور درخواستی مبنی بر تصویب 
دو منطقه نمونه گردشگری دربند رود بوجین و 
خنداب قاسم آباد به وی ارائه شد که در صورت 

تصویــب، صنعت گردشــگری در شهرســتان 
اسدآباد از رونق خوبی برخوردار خواهد شد.

وی بــه نصب کنترهای هوشــمند چاه های 
کشــاورزی نیز اشــاره و اظهار کرد: با توجه به 
بحرانی بودن وضعیت آب سفره های زیرزمینی 
منطقه، انتظار می رود که امور آب اسدآباد تمام 
چاه های شهرستان را به این سیستم مجهز کند.

فرمانــدار اســدآباد در پایان از کشــاورزان 
و فعــالان این حوزه خواســت که با اســتفاده 
از روش هــای نویــن آبیــاری و بهره مندی از 
کشــت های کم آب بــر، در مصــرف این مایه 
حیاتــی نهایت صرفه جویی را داشــته باشــند 
چراکه افت شــدید و کاهش ســطح سفره های 
زیرزمینی باعث شده که دشت اسدآباد با بحران 

جدی آب روبرو شود.

مدیرکل حوزه عمرانی سازمان آموزش فنی وحرفه ای کشور خبر داد

پروژه آموزش هتلداری همدان یکی از پروژه های مطرح کشور است
مدیرکل  خبــر:  گروه  ســپهرغرب، 
آموزش  ســازمان  عمرانــی  حــوزه 
فنی وحرفه ای کشــور ضمــن تأکید بر 
بهینه ســازی مصرف انرژی در فضاهای 
کیفی  بــردن ســطح  بالا  آموزشــی، 
دانســت  امری مهم  را  پروژه هتلداری 
پروژه های  از  یکــی  طرح  این  گفت:  و 
مطرح فعلی در ســطح سازمان آموزش 

است. کشور  فنی وحرفه ای 
به گزارش سپهرغرب به نقل از روابط عمومی 
اداره کل آموزش فنی وحرفه ای استان همدان، 
ســید مهدی باقری در باز دیــد از پروژه مرکز 
هتلداری اداره کل آموزش فنی وحرفه ای استان 
همدان ضمــن تأکید بر بهینه ســازی مصرف 
انرژی در فضاهای آموزشــی، بالا بردن ســطح 
کیفی پروژه هتلداری را امری مهم دانســت و 
گفــت: این طرح یکی از پروژه های مطرح فعلی 

در سطح ســازمان آموزش فنی وحرفه ای کشور 
است.

وی خاطرنشــان کرد: امیدواریم این پروژه 
بتواند ســهم مؤثری در وضعیت اشتغال استان 

داشته باشد.
وهب مختاران مدیرکل آموزش فنی وحرفه ای 
استان همدان نیز با اشاره به اینکه محور توسعه 
اســتان بخش گردشگری اســت، تصریح کرد: 
در این راســتا از 12 ســال پیش، این پروژه از 
ســوی اداره کل آمــوزش فنی وحرفه ای کلید 
خورد اما به دلیل نبــود منابع مالی حدود پنج 
ســال متوقف شــد اما طی یک سال گذشته با 
حمایت استاندار و نمایندگان شهرستان همدان 
در مجلس شورای اســلامی دوباره فعالیت این 
پروژه آغازشده به گونه ای که در حال حاضر 95 

درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
وی افزود: در صــورت تکمیل و تجهیز، این 
مرکز به عنوان یک مجموعه موردنیاز در استان 
و حتی غرب کشــور مطرح خواهد بود زیرا در 
منطقه غرب کشــور هیچ مرکزی در این حوزه 

فعال نیست.

در بازدید سرپرست اداره کل راه و شهرسازی استان همدان از پروژه های ملی شهرستان رزن صورت گرفت؛

تأکید بر حل مشکل روستاهای در مسیر کریدور شمال
بازدید  در  ســپهرغرب، گروه خبــر: 
سرپرست اداره کل راه و شهرسازی استان 
رزن  شهرستان  ملی  پروژه های  از  همدان 
بر حل مشکل روستاهای در مسیر کریدور 

شمال تأکید شد.
به گــزارش ســپهرغرب به نقــل از روابط 
عمومــی اداره کل راه و شهرســازی اســتان 
همدان، سرپرســت اداره کل راه و شهرســازی 
اســتان همدان به همراه فرماندار شهرســتان 
رزن، بخشداران مرکزی و قروه درجزین و معاون 
بخشــداری سردرود از پروژه های ملی و استانی 
در دســت اقدام اعم از کریدور شــمال استان، 
کنارگذر شهر رزن، روکش آسفالت محور رزن- 
قروه و راه روســتایی گلستان- درجزین بازدید 

کردند.
حســن ربانی ارشد از مســیر کریدور شمال 
اســتان و قطعات در دست اجرای ویر تا پاینده 
و پاینده تا دمق به طول هفت کیلومتر بااعتبار 
درمجموع بیش از60000 میلیون ریال بازدید 
و بــه پیمانکاران در خصوص تســریع در اجرا 

دستور داد.
وی عنوان کرد: با حل مشــکل روســتاهای 
در مسیر کریدور شــمال، پیمانکار در این پروژه 

مشــغول به کار خواهد شد و با اجرای این پروژه، 
افزایش ایمنی عبور و مرور، تسهیل در رفت وآمد، 
کاهش تصادفات و اتصال آزادراه ساوه- همدان به 

همدان- بیجار انجام خواهد شد.
سرپرســت اداره کل راه و شهرسازی استان 
همــدان در خصــوص پروژه روکش آســفالت 
بر تســریع در انجــام آن دســتور داد و گفت: 
ایــن پروژه به طــول 9 کیلومتر و به عرض 21 
متــر بااعتبار بیــش از21700 میلیون ریال از 

خردادماه ســال 96 با لکه گیــری محور آغاز و 
امســال نیز اجرای آســفالت رگلاژی و روکش 

نهایی از رزن به قروه شروع شده است.
ربانی ارشــد در ادامه از پروژه راه روســتایی 
گلســتان به درجزین به طول 860 متر بااعتبار 
بیــش ازدو هــزار میلیون ریال با مشــخصات 
اجرای بیس به عــرض هفت متر، ضخامت 13 
سانتی متر و آســفالت بیندر به عرض 5.5 متر 
و ضخامت 6 ســانتی متر توسط شرکت پاینده 

راه، بازدید به عمل آورد و در خصوص تسریع در 
اجرای آسفالت مسیر تذکراتی داد.

وی در ادامــه از پل های در دســت تعریض 
روســتای نظام آبــاد و درجزیــن بازدید و در 
خصوص رفع مشــکلات پیمانکار راهکاری ارائه 

کرد.
سرپرســت اداره کل راه و شهرسازی استان 
همدان از روســتاهای شــاهنجرین و وســمق 
نیز بازدید کرد و در خصوص بیس و آســفالت 
داخل روستاهای مذکور توسط فرماندار دستور 
پیگیــری برای یافتن راهکار مناســب از طریق 

معاون وزیر راه و شهرسازی داد.
از پیگیری های نماینده  ادامه  ربانی ارشد در 
شهرســتان رزن در مجلس شورای اسلامی در 
جــذب اعتبارات ملی و کمک هــای فرماندار و 
بخشداران در حل مشکل معارضان اراضی مسیر 

پروژه تشکر کرد.
گفتنی اســت؛ در پایان این بازدید از قطعه 
اول و دوم کنارگــذر رزن به طــول 9 کیلومتر 
در دو باند بااعتبار درمجموع بیش از 170000 
میلیــون ریال که تحت پیمان شــرکت پارس 
مهان آســیا و پاینده راه اندیشه در دست اجرا 

است بازدید کرد.

نماینده مردم نهاوند در مجلس

میزبانی علیصدر برای اجلاس UNWTO یک اتفاق منحصربه فرد است
ســپهرغرب، گروه خبر: نماینده مردم 
نهاوند در مجلس شورای اسلامی میزبانی 
یک  را   UNWTO اجلاس  برای  علیصدر 
اتفاق منحصربه فرد دانســت و گفت: در 
برگزاری این رویدادهای بین المللی باید به 

پیش زمینه تبلیغاتی آن ها نیز توجه کرد.
حســن بهرام نیا با تأکید بــر اینکه برگزاری 
اجلاس های جهانی آن هم بــه میزبانی همدان 
علاوه بر کشور نقش مهمی در رونق گردشگری 

اســتان دارد، اظهار کرد: هر برنامه های که در 
راستای معرفی استان همدان باشد قطع به یقین 
جامعه مخاطبی خواهد داشت که این به میزان 

تبلیغ و معرفی نیز بستگی دارد.
وی با بیان اینکه در برگزاری این رویدادهای 
بین المللی باید به پیش زمینه تبلیغاتی آن ها نیز 
توجه کرد، ادامه داد: اجلاس جهانی جهانگردی 
اجلاســی فراملی است و جامعه مخاطب خاص 
خود را دارد اما وقتی پای گردشــگری در میان 

باشــد، قطعاً جامعه مخاطب گســترده شده و 
اقشار مختلف را دربرمی گیرد.

نماینده مردم نهاوند در مجلس شورای اسلامی 
تصریح کرد: همین که میهمانانی از سراسر جهان 
وارد استان شده و همدان روی آنتن رسانه ها قرار 
می گیرد، خود یک حرکت تبلیغی بسیار اثرگذار 

برای معرفی ظرفیت های این منطقه است.
وی برگــزاری این رویداد جهانــی را برای 
جذب سرمایه گذار اثرگذار دانست و خاطرنشان 

کرد: جذب گردشگر، رونق اقتصادی و تولیدی 
و اشتغال از دیگر مزایای برگزاری این رویداد و 

میزبانی کشورمان است.
بهرام نیــا میزبانــی علیصدر بــرای اجلاس 
UNWTO را یک اتفاق منحصربه فرد دانست 
و اضافه کرد: اینکه کشــورمان بعد از 40 سال 
میزبانی این رویداد را پذیرفته اســت، می تواند 
نشــان از ورود گردشــگری ایران بــه جهان و 

شناخته شدن از سوی جامعه جهانی باشد.

رئیس کمیسیون خدمات شهری شورای اسلامی شهر همدان

توانمندی نواحی 12 گانه شهرداری نباید محدود شود

ســپهرغرب، گروه خبر: رئیس کمیســیون خدمات 
شهری، حمل ونقل و ترافیک شورای اسلامی شهر همدان 
با تأکید بر اینکه قدرت و مسؤولیت نواحی نباید محدود 
شود، گفت: مســؤولان نواحی 12 گانه شهرداری تمامی 
اختیارات قانونی مدیران مناطق شهرداری همدان به جز 

مباحث مالی و صدور پروانه را بر عهده دارند.
نشســت هم اندیشی کمیســیون خدمات شــهری شورا با 
مدیــران نواحــی 12 گانه و مســؤولان امور شــهری مناطق 

شهرداری در شورای شهر همدان برگزار شد.

      اجرای طرح ناحیه محوری در شهرداری
به گزارش ســپهرغرب بــه نقل از روابط عمومی شــورای 
اســلامی شهر همدان، رئیس شورای اســلامی شهر همدان با 
اشــاره به استقبال از طرح ناحیه محوری در همدان، گفت: این 
طرح به منظور واگذاری برخی مســؤولیت های امور شــهری و 

تقویت نیروها باید در شهرداری اجرایی شود.
کامران گردان با اشاره به اســتقرار 6 ساله نواحی 12 گانه 
در شــهرداری همدان، عنــوان کرد: متأســفانه در این زمینه 
وعده هایی که شــورا به مردم و شــهرداری به شــورا داده اند، 

عملیاتی نشده است.
وی بــا تأکید بر اینکه شــهرداری های کوچــک باید ازنظر 
اداری کادرسازی شــوند، بیان کرد: باید به گونه ای عمل کنیم 
تا افراد در این نواحی ظرفیت این را داشــته باشند که به عنوان 
شهرداران آینده انتخاب شوند، اما متأسفانه گزارش های خوبی 

در این زمینه نرسیده است.
رئیس شــورای شــهر همدان با بیان اینکه نواحی، جایگاه 
ارتباط مســتقیم بین مردم و شــهرداری را دارند که از طریق 
مسؤولان نواحی شــکل می گیرد، اذعان کرد: مسؤولان نواحی 
پل ارتباطی اولیه بین مردم و شــهرداری همدان هســتند که 

محوریت هم در نواحی است.
گــردان با بیان اینکه نواحی به عنــوان خط مقدم ارتباط با 
شــهروندان شناخته می شوند، ابراز امیدواری کرد که مشکلات 
ریز هر ناحیه احصا شود تا بتوان معضلات شهری را با محوریت 

شهرداری رفع و یا وعده اجرای آن ها را بررسی کرد.
وی با اشاره به اینکه می بایست در محله های شهر و مساجد، 
نشست های هم اندیشی و بازدیدهای میدانی صورت  گیرد، ادامه 
داد: بهتر اســت قبل از اینکه مردم مسائل و مشکلات را بازگو 
کنند، تیم منسجمی متشکل از مســؤولان مناطق و نواحی و 
چند تن از اعضای شــورا با رصد محــلات و پیگیری از مردم، 
مشکلات شهر را احصا کنند تا نواقص بررسی و برای ایرادها در 

بودجه سال آینده برنامه ریزی شود.
رئیس شــورای شــهر همدان با بیان اینکه نواحی 12 گانه 
شــهرداری باید تقویت شوند، عنوان کرد: مسؤولان نواحی باید 
نواقــص جزئی را ضربتی برطرف کنند، اما با وضعیت فعلی این 

امکان وجود ندارد.
گردان در ادامه با اشــاره به ضرورت ایجاد شورای اجتماعی 
محلات، تبیین کرد: شورای اجتماعی محلات باید با محوریت 
نواحی و معتمدان محلات شــکل گیرد که در این زمینه باید 
اعتماد مردم جلب شــود و لازمه این امر، به کارگیری نیروهای 
متخصص و سرآمد است تا تصمیم گیری درستی داشته باشند.

وی با بیان اینکه در سال های گذشته به ویژه در دوره چهارم 
شورا مسؤولان نواحی گزارش های کاملی را به کمیسیون ارائه 
می دادند، یــادآوری کرد: این موضــوع در دوره چهارم همراه 
با آسیب شناســی اجتماعی و فرهنگی به انجام می رســید که 
امیدواریم این مهم پیشــرفت داشته باشد؛ در غیر این صورت 
باید احیا و بررســی شــود که البته لازمه ایــن امر نیز تقویت 

نواحی است.

     به صورت ماهانه باید خروجی عملکرد مسؤولان 
ناحیه مشخص شود

رئیس کمیســیون خدمات شــهری، حمل ونقل و ترافیک 
شورای اسلامی شــهر همدان نیز گفت: مســؤولان نواحی بر 
اساس یک سوم اختیارات مدیر منطقه و یک دوازدهم اختیارات 
شهردار، محدوده مسؤولیتی خود را در شهر مدیریت می کنند؛ 
بنابراین برای به حداقل رســاندن زمان مراحل اجرایی همراه با 
قدرت موردنیاز باید با همفکری یکدیگر، یاری رســان مجموعه 

مدیریت شهری باشیم.
وی ابــراز امیدواری کــرد: قدرت اجرایــی نواحی باهمت 
شهرداری و شــورای شــهر همدان بالاتر برود که به طورقطع 

خروجی آن رضایت مردم است.
فتحــی با تأکید بر اینکه اعضای شــورای شــهر همدان به 
تقویت نواحی اعتقاددارنــد، افزود: به طورقطع تقویت نیروهای 
نواحــی با به کارگیری افراد جــوان و متخصص به منظور ایجاد 
انگیزه خدمت، کار در نواحی و در نظر گرفتن بودجه پیشنهادی 

سال 98 نواحی، مورد پیگیری قرار خواهد گرفت.
وی با تأکید بر اینکه کادر اداری نواحی 12 گانه شــهرداری 
باید بر اساس نیازها تکمیل شود، تصریح کرد: بودجه پیشنهادی 
نواحی برای تقویت آن ها در سال آینده باید با هماهنگی اعضای 
شورا بررسی شــود تا اقدامات عمرانی در سطح ناحیه را برای 

کاهش نارضایتی های شهروندان عملیاتی کنند.
رئیس کمیســیون خدمات شهری شــورای شهر همدان با 
تأکید بر لزوم ارسال گزارش ماهیانه عملکرد نواحی، اظهار کرد: 
به صورت ماهانه باید خروجی عملکرد مسؤولان ناحیه مشخص 
شود، زیرا برخی از مسؤولان طی چند سال گذشته کاری انجام 

نداده اند؛ هرچند مشکلات به مرورزمان مشخص خواهد شد.
فتحی با بیان اینکه نواحی، جبهه نخســت برخورد مردم با 
شهرداری ها هستند، عنوان کرد: مردم مسائل ریز شهر را بیشتر 
می بینند و این موضوع بر زندگی شخصی آن ها تأثیرگذار است.

وی با بیان اینکه باید کمک کنیم تا نواحی قدرتمندتر عمل 
کننــد، گفت: نواحی قابلیت هــای  لازم را دارند و اگر کاری به 
نواحی سپرده شود، تجربه ثابت کرده که خروجی خوبی را نیز 

شاهد خواهیم بود.
رئیس کمیسیون خدمات شهری شــورای شهر همدان در 
ادامــه با بیان اینکه موضوع صورت وضعیت ها به ویژه ســازمان 
ترافیک، سیما و منظر و پسماند باید به تأیید مسؤولان نواحی 
برســد، ابراز کرد: رؤسای ســازمان ها باید با مسؤولان نواحی 
تعامل داشته باشند تا آن ها علاوه بر نظارت دقیق تر، در جریان 

ریز امور شهری قرار بگیرند.
فتحــی با تأکید بر اینکه اگر امکانات باشــد کار بهتر پیش 
می رود، بیان کرد: اراده شــخصی نیز در تحقق این امر جایگاه 
مهمی دارد، همچنین اگر مسؤولان خدمات شهری و واحدهای 
فنی مناطق با نواحی همکاری بهتری داشته باشند این خلأها 

جبران می شود.
وی با بیان اینکه شــهر باید با مدیریت صحیح اداره شــود، 
افزود: در مناطق شــهرداری به ویــژه مناطق 3 و 4، واحدهای 
تجاری و مسکونی بدون سابقه و مازاد سابقه ای وجود دارد که 
کمیســیون ماده 100 و 77 باید برای پرونده های کلی جلسه 
فوق العاده  تشــکیل دهد؛ این مــوارد می توانند به عنوان درآمد 
پایدار شهرداری محسوب شــوند زیرا افراد باید برای پرداخت 

عوارض سالیانه نوسازی به شهرداری مراجعه کنند.

      تأکید بر ارائه داده های واقعی مسؤولان نواحی 
برای تصمیم سازی 

رئیس کمیسیون نظارت، بازرسی و امور اداری شورای شهر 
همدان نیــز در ادامه با تأکید بر اینکه اهمیت کار مســؤولان 
نواحــی بالاتر از اقدامات هر کارشــناس و مدیری در ســطح 
شــهرداری اســت، تصریح کــرد: داده های منطقــی و واقعی 
مســؤولان نواحی برای تصمیم سازی های مدیریت شهری ارائه 

می شود که از اهمیت بسیاری بالایی برخوردار است.
سید مسعود عسگریان با بیان اینکه نواحی 12 گانه در سال 
86 در چارت ســازمانی شــهرداری همدان گنجانده و در سال 
92 اجرایی شــد، عنوان کرد: باید بخشی از سیستم نظارتی و 
گردش کار روزانه به مســؤولان نواحی داده شود و آنچه را که 
مدیــران منطقه برای انجام آن فرصت کامل ندارند مســؤولان 
نواحــی به صورت تخصصــی به آن موارد توجه خاص داشــته 

باشند.
وی با بیان اینکه در خصوص نواحی یکی از شــاخصه های 
مهم، تعریف 17 شرح وظیفه است، اذعان کرد: وظیفه هجدهم 

نیز اجرای دستورالعمل های ابلاغی است.
عســگریان با تأکید بر اینکه آنچه در امور نظارتی و اجرایی 
شــهرداری اســت می توان در ســطح نظارتی اعم از کارهای 
عمرانی و خدماتــی به مدیران ناحیه محول کــرد، ادامه داد: 
صف نخســت اقدامات در حوزه مدیریت خدمات شهری برای 
مســؤولان نواحی این اســت که می توانند سرنوشت یک سال 
فعالیت شــهرداری را رقم بزنند که این کار قابل توجه و در حد 

انتظار است.
به گفته رئیس کمیســیون نظارت، بازرســی و امور اداری 
شورای شهر همدان، انتظارات مازادی برای مسؤولان شهرداری 
و شورا ایجادشــده که باید نیمی از مشــکلات سطح شهر در 
نواحی اجماع شــود که این توقــع و انتظار از نواحی چند برابر 

نیز شده است.
عســگریان با بیان اینکه برای ماه ها و ســال آینده اعضای 
شــورا باید بتوانند برنامه های مهم تری را اتخاذ کنند، یادآوری 
کرد: اعتبارات پیشــنهادی نواحی در دســتور بودجه سالیانه 

آورده شود.
وی ابــراز امیدواری کرد که با توجه بــه تأکیدات قانونی و 
انتظارات، شاهد پیشــبرد اهداف مدیریت شهری، امور شهر و 

شهروندان در حوزه نواحی باشیم.

      چشم انداز هدف تأسیس نواحی، درست است
معاون خدمات شهری شــهرداری همدان نیز با بیان اینکه 
موضوع نواحی در شــهرداری همدان حدود 6 سال پیش کلید 
خورده، اظهار کرد: چشــم انداز هدف تأســیس نواحی، درست 
تعریف شــده که باید بررسی شود آیا مسیر آن نیز درست بوده 
و یــا در برخی موارد نیازمند اصلاح و تغییر روند فرآیند کاری 

است تا بتوانیم نتایج بهتری را شاهد باشیم.
وحید علی ضمیر گفت: عملکــرد مدیران نواحی با موفقیت 
تقریباً نســبی همراه بوده اســت که برای بهتر شدن فرآیند و 
رونــد کار قطعاً باید نقاط ضعف پوشــش داده و نقاط قوت نیز 

تقویت شود.
معاون خدمات شهری شــهرداری همدان عنوان کرد: برای 
موفقیت شــهری، کارها در حوزه های مختلف باید خُرد شوند و 

از جز به کل رسیدن را اصل قرار دهیم.
وی با بیان اینکه مســؤولان نواحی قرار است در سه بخش 
شهری، فنی- عمرانی و فرهنگی فعالیت کنند، اذعان کرد: این 
آمادگی وجود دارد که کار از حوزه خدمات شــهری آغاز و در 

اختیار مسؤولان نواحی قرار داده شود.
علی ضمیر در ادامه با تأکید بر اینکه این اختیارات در نواحی 
قانونی است، خاطرنشان کرد: امکانات و ابزار اجرایی نیز باید در 

اختیار نواحی قرار گیرد.
معاون خدمات شهری شهرداری همدان با بیان اینکه روابط 
کاری در نواحی درســت تعریف نشــده بود، گفت: می بایست 
نیروی انســانی در اختیار مســؤولان نواحی قرار گیرند و این 
امــر تقویت شــود که تمام تلاش هــا در حال انجام اســت تا 
محدودیت ها برداشته شــود و تجهیزات در اختیار نواحی قرار 

گیرد.

برپایی نخستین موکب اربعین در نقطه صفر مرزی ایران و پاکستان
ارسال 24 تن محموله غذایی به همت خیران برای زائران اربعین

سپهرغرب، گروه خبر: ریاست آستان 
شــاهزاده محمد )ع( گفت: نخســتین 
موکب اربعین در نقطه صفر مرزی ایران 

و پاکســتان به همت آســتان مقدس 
شــاهزاده محمد )ع( و با محوریت اداره 
زائران  برای  همدان  اســتان  اوقاف  کل 

شیعه پاکستانی بر پا شد.
حجت الاسلام گودرز ســیفی با اعلام این 
خبر، عنــوان کرد: به همت آســتان مقدس 
شاهزاده محمد و با محوریت اداره کل اوقاف 
اســتان همدان نخســتین موکب اربعین در 
نقطه صفر مرزی ایران و پاکستان برای زائران 

شیعه پاکستانی بر پا شد.
وی تصریح کرد: نخســتین محموله برای 
این موکب به وزن 24 تن از آســتان شاهزاده 
محمد به مقصد موردنظر ارسال شد که شامل 
قند، آب میوه، خشکبار، آب و سیب زمینی بود.
حجت الاسلام ســیفی کمک های مردم را 

خوب دانســت و بیان کرد: ایــن محموله به 
همت خیران، کمک های مردمی و دوستداران 
سیدالشهدا جمع آوری شــد که در نوع خود 

بی نظیر است.
ریاست آستان شــاهزاده محمد مهم ترین 
هدف آستان را در سال 97 فقرزدائی برشمرد 
و افزود: در سال 97 بنای کار آستان شاهزاده 
محمــد فقرزدائی بود و در این راســتا نقطه 

هدف ما محله های فقیرنشین بود.
وی با بیــان اینکه برای عمــران و آبادانی در 
محله های فقیرنشین با همکاری شهرداری اقدامات 
مهمی انجام شده اســت، اذعان کرد: آسفالت این 
محله ها و کوچه ها در اولویت ما قرار داشــت البته 
برای خانواده هایی که امکان استحمام در منزل خود 

نداشتند حمام ساخته شد.

حجت الاسلام ســیفی با اشاره به اینکه به 
بیمارانی کــه توان مالی بــرای معالجه خود 
نداشــتند نیز کمک کردیم تا مشکلات آن ها 
برای درمان برطرف شود، اظهار کرد: حمایت 

از فقرا سرلوحه نیت اکثر واقفان قرار دارد.
وی با اشــاره به اینکه ایــن روز ها تأمین 
بسیاری از مایحتاج ضروری برای خانواده های 
فقیر ســخت شده اســت، خاطرنشــان کرد: 
بســته های حمایتی ویژه ای بین خانواده های 

نیازمند در محله های موردنظر تقسیم شد.
ریاست آستان شــاهزاده محمد در پایان 
اذعان کرد: در حال گســترش این آســتان 
مقدس هســتیم و مهم ترین هــدف ما ایجاد 
فضا های فرهنگی، هنری و تجاری اســت که 

به زودی این مهم اجرائی خواهد شد.


